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Närvarande: Richard Murray, Mats Gullberg, Marianne Lundberg, Birgitta Bergquist,
Anne Murray, Peter Schantz och Bo Swedön.
Anmält förhinder: Henrik Waldenström, Carl-Johan Ihrfors, JanaZupanc, Bruno Bergkvist,
Per Isaksson, Arne Martöng, Solveig Palm, Airi Christofferson.
Ej närvarande: Bengt Edlund, Karl Krook och Christer Grunder.
Särskilt inbjuden: Jannike Henriksson.

1. Mötets öppnande.
Ordlörande Richard Murray öppnade mötet.
2. Dagordning.
Dagordningen godkändes.
3. Tidigare protokoll.
Protokollet från ordförandekonferensen 96 0814 fastställdes utan ändringar. Protokollet från
styrelsesammanträdet 96 10 23 fastställdes med följande tillägg: Under p. 2 rubr."policy-
programmet" skall tilläggas att remissvaren skall vara styrelsen tillhandagT 01 07.
Till avd."Synpunkter som kom f ram under diskussionen"( rubr Policyprogrammet) skall
tillfogas friljande mening :

Peter Schanlz angav ett behov ay att komplettera programmet med kulturvärdesbeskrivning i
relation till inte minst begreppet historiskt landskap.
P. 8 Övriga frågor: Skall tilläggas att Peter Schantz fick i uppdrag att kontakta Bengt
Göransson rörande hans ev. medverkan vid årsmötet.

4. Rapporter, lägesbeskrivningar.
Richard och Peter har den 26 nov. varit på uppvaktning rörande Fysikcentrum hos
statssekreteraren vid kulturdepartementet Ann-Kristin Nykvist.
Efter regeringens ja i ärendet Fysikcentrum har FFE gått ut med pressmeddelande. Richard har
även medverkat i ABC-nytt och frågan har följts upp på ett bra sätt i SvD.Frågan om
Fysikcentrum förs nu vidare av sakägarna till Regeringsrätten.

Peter meddelade vidare att han har skrivit en artikel om Ekoparken och det italienska
kulturarvet runt Brunnsviken i den italienska tidningen Provincia Granda

5. Behovet av en informationsansvarig i FFE.
Jannike Henriksson hade inbjudits till styrelsesammanträdet för att eventuellt ta sig an rollen
som in lormationsansvarig.
FFE.s behov: Pressmeddelanden/releaser. Riktade kontakter. Presskontakter i övrigt.
Efter en fördjupande diskussion om våra behov och vad som kan göras förklarade Jannike att
hon inte vill "stå i fcjrsta ledet" men kan tänka sig arbeta med frågorna tills någon annan kan ta
över.
Beslut: 1) Jannike Henriksson adjungeras till styrelsen. Hon utses till redaktör för Bladet från
Ekoparken. Styrelsen förser henne med material som skall ingå i " bladet."
2) Jannike skall komma med ett förslag hur man skall förfara med remissvar, yttranden, m.m.
för att dessa bl.a skall komma flera inom FFE till del. Hon kommer också att klippa aktuellt
material för FFE ur SvD.
Jannike önskar en relevant FAX-förteckning samt adresser för pressmeddelanden.

3) Styrelseprotokoll skall sändas till Jannike.
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Protokoll för1vid stlzrelsesammanträde för Förbundet för Ekoparken 4 dec-96.
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6. FFE:s framtida roll.
Punkten bordlagd sedan tidigare möten. Anknyer till visioneringsseminarium 96 06 13.
Richard: Poängen med FFE är att hålla ihop och sammanjämka våra medlemsorganisationer.
Informera inåt. Motivera, engagera. Informerautät till bl.a pressen och beslutsfattare.
Representera fcirbundet utåt bl.a via uppvaktningar i departementen. Samarbeta med andra
viktiga organisationer.
Marianne.Vi måste fundera över hur vi engagerar våra medlemsorganisationer.
Bo Sweddn: Arbeta gruppvis runt att-satserna i våra stadgar § 2. Viktig uppgift: Hur skall man
gå till väga for att forverkliga de ambitioner som varje att-sats innehåller?
Peter: Vi måste välja ut ett antal viktiga frågor att kraftsamla runt den närmaste tiden.
T.ex internationell inriktning.
Bo S: Viktigt att bestämma sig för vad vi vill att medlemsorganisationerna skall göra.
Verka via sina interrrationella kontakter? Göra egna saker i parken?
Bo tyckte även att FFE skall ta med på dagordningen som fasta punkter: a) ekonomin
b) antal medlemmar.
Birgitta anknot till Peters åsikter Viktigt att FFE inför arbetet -97 bestämmer sig för ett antal
mycket viktiga frågor som vi tänker arbeta med. Mål för dessa bör anges samt strategier
utarbetas for att nå dessa. Lämpligen bör ett separat möte hållas för enbart dessa frågor.

7.. Remissvar,Öp västra och norra Djurgården.
Op västra: Anne Muruay samt Carl-Johan Ihrfors skall inom kort träffas för att arbeta fram ett
SVAT.

FFE:s hållning: 1) Att inte skapa verksamheter som drar till sig mera trafik.
2) Att kollektivtrafiken ordnas på ett mycket beslutsamt sätt.
Övriga aktuella remissvar: Solnas fordjupade översiktsplan för Nsp komm er r jan.-97. Ärendet
Brahelund måste ses som början på Solnas expansion i Arlandakoridoren.synpunkter skall
vara inne 96 12 06.
Beslut: Peter S skriver ett kort yttrande.

8. Lokalfrågan.
Richard meddelade att Föreningen Stora Skuggan har erbjudit oss att få dela deras expedition
som är belägen i ett hus intill Naturens Hus. Vi bör tarcdapå om det finns plats för två
personer, en AlU-anställd samt en projektanställd för kulturhuvudstadsåret 1998.
Richard har även haft kontakt med Naturens Hus rörande lokalfrågan och fått positivt gensvar

9. Stadgeändring ang styrelsens sammansättning.
Mats Gullberg lade fram ett förslag hur vi bör agera för att få en ökad representation vid våra
styrelsesammanträden. Samtliga medlemmar bör ha en personlig suppleant som är beredd att
rycka in i stället frir den ordinarie medlemmen. Mats kommer attläggaen motion om detta vid
kommande årsmöte. Medan stadgeändringen genomförs kan styrelsen börja arbeta med
adj ungerade medlemmar.

Övrigt: Kommande årsmöte 15.3-97: Marianne L fick i uppdrag att skriva en första allmän
kallelse. Anne M utreder om årsmötet kan hållas på Folkens museum.
Valberedningens ordförande, Bo Swed6n önskade få till protokollet att han emotser frirslag
på personer lämpliga att ingå i styrelsen.
Vid den ordinarie kallelsen till årsmötet skall medfolja namn, tfn nr, m.m. till valberedningens
ordförande samt att han önskar synpunkter på och även kompletteringar till valberedningens
förslag.
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Assi Domäns preliminära forsäljning av Torphagen( ingår i Nsp) till Arnfinn Röste
diskuterades. Protester har kommit från flera håll, bl.a från Föreningen Ekhagen. Vi awaktar
Stockholms stads planer pä att eventuellt utnyttja sin förköpsrätt. Beslut: Ingen åtgärd för
närvarande.

Birgitta meddelade att hon samt ytterligare några andra sakägare överklagat beslutet om
detaljplanen for kv Fysikern i Frescati. Gäller SSSB:s bygge av n1.tt bostadshus för studenter
Ärendet ligger nu i Länsstyrelsen.

10. Nästa möte: 27.1-97. Kl. 19.00

11. Mötet avslutades.
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